

Yvonne mener at et stort problem i havekolonien er, at man er delt op i "dem" og "os" - Ønsker at folk holder en god stemning, en ordentlig omgangstone og dropper det personlige "fnidder".

3. Ændring af årligt kontingent. Forslag - Ingen ændring - Kontingent for i år er betalt, og det kan lige så godt vente til næste år.

Margo spørger ind til stigningen i vand og renovation - Dette er noget den tidligere kasserer har lavet uden godkendelse, idet der ikke har været afholdt møder grundet covid-19, det beklages dybt, og tages til efterretning - Og med på næste generalforsamling..

4. Fremlæggelse af vejledende budget og fastsættelse af kontingent. - Venter til 2022. Der er mange "måske'er", bl.a. nye havelodder der afventer godkendelse osv. Derfor er det noget den ny bestyrelse vil tage fat i, og få klar til sæson 2022.

5. Valg:

5a. Valg af Formand for rest periode frem til næste ordinære generalforsamling - Preben stiller op - Valgt.

5b. Valg af kasserer for 2 regnskabsår. (2021 og 2022) - Tulle stiller op. Edina foreslår Margo. Margo vil ikke stille op. Henrik stiller op. Stemmerne opgøres: Henrik 5, Tulle 12. 1 blank. Tulle er ny kasserer. Lovr gennemsigtighed, at være til rådighed i det omfang det kan lade sig gøre, og garanterer at hun ikke stikker af fra ansvaret.

NOTER:

Preben har hidtil været revisor, som ny formand trækker han sig fra den post. Margo overtager, da hun er suppleant. Edina stiller op som ny revisor suppleant. - Valgt.

Mødet afsluttes med kommentarer fra Mikael om de nye udfordringer for bestyrelsen. Der er 3-4 haver på vej til salg, de skal vurderes og foreningen har nu ingen vurderingsmænd. Høringen om de nye havelodder er slut, der afventes resultat.

Yvonne vil vide om vi skal afgøre spørgsmålet om vintervandhane. Der er ikke indhentet tilbud pga. sommerferie, så det er op til den nye bestyrelse at få det på plads også. Ligeledes må vi arbejde på en løsning med den utæthed der findes i vandsystemet.

Jørgen foreslår at der skal findes 3 der vil på vurderingskursus - Preben, René og Rune vil gerne. Dette arrangeres i løbet af efteråret.

Elisa nævner slutteligt at den lukkede Facebookgruppe ikke er for at kunne bagtale eller genere andre. Alle medlemmer har mulighed for adgang, det er blot lukket for andre der ikke er med i foreningen. Ligeledes har hun haft kontakt til et team omkring konfliktløsning, dette er gratis og de vil stille sig til rådighed hvis nødvendigt.

Mikael takker for en god tid i foreningen - Han ønskes held og lykke fremover, og det samme gør foreningen.

Tak for denne gang.

Referent: Tulle, have 43.

Tulle Hoffmann

Henrik Riege

Preben Jørg

Jørgen